
Barcelona, a 21 de juny de 2022.

A l’atenció de la direcció del Consorci d’Educació de Barcelona

Sr. Josep Gonzàlez-Cambray (Generalitat de Catalunya)
Sr. Jordi Martí Grau (Ajuntament de Barcelona)

Les més de 300 famílies del Col·legi Mary Ward han posat en el meu 
coneixement, en tant que presidenta del districte de Sarrià-Sant Gervasi 
i regidora a l’Ajuntament de Barcelona, la greu situació en la que es 
troben pel tancament del centre. També he estat informada de les 
mesures insatisfactòries que el Consorci d’Educació de Barcelona, que 
vostès presideixen, els ha ofert. Els pares tenen el dret d’escollir el 
centre educatiu que millor s’adapti a les necessitats dels seus fills i als 
seus principis i valors, i aquest és un dret amparat per la Constitució que 
cap administració pot conculcar.

Donada la gravetat de la situació i a l’evident manca de solucions, els 
convoco, com a presidenta del districte on s’ubica el Col·legi Mary Ward i 
en el que resideixen un gran nombre de les famílies afectades, a una 
reunió que haurà de tenir lloc en els propers 5 dies a la seu del districte. 
En aquesta trobada s’abordaran, amb l’AMPA i el Consorci d’Educació 
de Barcelona, les possibles solucions a la situació en la que es troben 
aquestes famílies. La meva voluntat, com a presidenta del districte de 
Sarrià-Sant Gervasi, servidora pública i mare, es no aixecar-me de la 
taula fins a arribar a un acord beneficiós per als pares i els seus fills. 
Desitjant que aquesta sigui també la seva voluntad, quedo a l’espera de 
la seva resposta.

Rebin una cordial salutació.

Eva Parera i Escrichs
Presidenta del Districte de Sarrià-Sant Gervasi


